
3. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha 5 dne 26. 3. 2019 
 
Karel Bauer 
místostarosta 
 
Věc:  Kluziště Barrandov 
 
Vážený pane místostarosto,  
 
v minulém týdnu jste slavnostně ukončili provoz umělé ledové plochy na náměstí 14. října.  
Letošní druhá sezóna provozu potvrdila zájem občanů o tuto volnočasovou aktivitu.  
Naše koalice před touto sezonou přemýšlela o rozšíření o druhou ledovou plochu na sídlišti 
Barrandov. Z důvodu výše finančních nákladů bylo nutné v souladu s ZVZ vypsat na pořízení a provoz 
těchto obou kluzišť podlimitní veřejnou zakázku. Bohužel vzhledem k časové náročnosti celého 
tohoto zákonného procesu se rozšíření o druhou plochu nezdařilo.  
Na posledním zastupitelstvu jsme schvalovali rozpočet na rok 2019, kde jsem bohužel v příslušné 
kapitole nalezl částku stěží postačující na zajištění provozu jedné ledové plochy. 
Pochopil jsem tedy, že se Barrandovští této kratochvíle příští zimu nedočkají.  
Ovšem 27. 2. 2019 v rozhovoru pro TV Praha jste sice trochu nepřesvědčivě, nicméně srozumitelně o 
záměru realizovat ledovou plochu na Barrandově v příští sezóně mluvil.  
Mohu vás tedy požádat o uvedení tohoto rozporu na pravou míru? 
Plánujete tedy druhou ledovou plochu na Barrandově? 
Z jaké kapitoly budete zajišťovat její případné financování (jak provozu, tak případně pořízení 
zařízení)? 
Nebude to na úkor plánovaných dotačních titulů do oblasti sportu?  
 
Děkuji za odpověď.  
 
 
Pavel Richter 


